
Protokół nr LXXIX 

Rady Miejskiej w Mogielnicy 

w dniu 1 września 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 1 września 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:04 tego samego 

dnia. Obradom przewodniczył Grzegorz Michalski. W posiedzeniu wzięło udział 13 

członków. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dzień dobry, witam Państwa na LXXIX sesji Rady 

Miejskiej w Mogielnicy, sesja nadzwyczajna w dniu 1 września godzina 8.00. Witam Pana 

burmistrza Sławomira Chmielewskiego. Witam radnego powiatowego Pana Roberta Lipca. 

Witam dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pana Mateusza 

Muszyńskiego. Witam szanownych radnych, kierownika Biura Rady. Witam szanownego 

sołtysa. Szanowni Państwo, odczytam na wstępie wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej. 

Mogielnica, 31 sierpnia 2023 roku. Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym oraz §7 regulaminu Rady Miejskiej wnoszę o zwołanie sesji 

nadzwyczajnej w dniu 1 września 2023 roku, to jest w piątek o godzinie 8.00 w sprawie: 

1) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

Szanowni Państwo, macie w materiałach porządek. Do tego porządku będzie jedna zmiana. 

Ponieważ do tego projektu zmiany uchwały budżetowej i treści w niej zawartej tam jest 

pomoc na rzecz powiatu w związku z remontem drogi powiatowej w ciągu od Mogielnicy do 

Popowic na tym odcinku najgorszym. Zawsze podejmowaliśmy takie uchwały, jeżeli 

wspieraliśmy powiat. Również oddzielną uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

na rzecz powiatu grójeckiego. Więc po punkcie 3 będę chciał wprowadzić jeszcze jeden punkt 

związany tak naprawdę ze zmianą uchwały budżetowej i z jej treścią. Ale zapewne też radny 

Robert Lipiec na temat tego zadania kilka słów nam powie. Dziękuję też za przybycie na 

dzisiejszą sesję, Panie Robercie. W takim razie, Szanowni Państwo, chciałbym, żebyśmy 

potwierdzili kworum. Zobaczymy, czy możemy prawomocnie podejmować dzisiaj uchwały. 

Jeszcze chwileczkę. Kierownik Biura Rady tutaj jedną rzecz techniczną dogra. Potwierdzimy 

kworum. Później przystąpimy do powołania sekretarza obrad. Jest wprowadzana teraz 

dodatkowa uchwała związana z udzieleniem pomocy finansowej na rzecz powiatu 

grójeckiego związana z przebudową ciągu drogi nr 1624W Mogielnica-Błędów i nr 1630W 

Mogielnica-Popowice. I będziemy mieć głosowanie nad przyjęciem porządku obrad, 

ponieważ jest wprowadzona zmiana w tym zakresie. Dobrze. Porządek mamy już 

zaktualizowany. Więc bardzo bym prosił radnych o potwierdzenie. Zmiany mamy 

wprowadzone. Bardzo proszę radnych o potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji.  

Dziękuję bardzo. Stwierdzam obecność na sesji 13 radnych. Stwierdzam kworum. Dwóch 

radnych jest nieobecnych. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Na sekretarza obrad dzisiejszej sesji chciałbym 

zgłosić radną Halinę Budzik. Czy radna wyraża zgodę? Wyraża zgodę. Czy są jeszcze jakieś 

inne kandydatury? Nie widzę. Więc proszę o wprowadzenie danych radnej Haliny Budzik za 

jej zgodą na bycie sekretarzem dzisiejszych obrad sesji i przystępujemy do głosowania nad 



powołaniem sekretarza. Dziękuję bardzo. 

 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Haliny Budzik za jej zgodą. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Wysoka Rado, Szanowni Państwo, od 3 września do 13 

jestem na urlopie, a wszystkie te sprawy zaistniały po ostatniej sesji, bo przecież w tym 

tygodniu była sesja. Dlaczego nagle została zwołana? Było to wywołane ciągiem zdarzeń, 

które tak naprawdę rozgrywały się jeszcze w dniu wczorajszym 31. Także przepraszam za 

zaskoczenie tutaj wszystkich radnych, bo do ostatniej chwili, jak gdyby zostały podejmowane 

decyzje. Ale doszedłem do wniosku, że nie mogę odkładać tej sesji rady i tych przesunięć ze 

względu na to, że po 13 września, kiedy wrócę, są tu zadania, które wymagają rozpisania 

przetargu, koniec roku budżetowego. No opóźnieni byśmy byli sporo i te dwa tygodnie 

praktycznie byłyby być może, że niezbędne do tego, żeby te zadania zrealizować ze względu 

chociażby na warunki zimowe. I stąd jeszcze raz przepraszam radnych za takie nagłe 

zwołanie tej sesji rady, za to, że z takiego zaskoczenia. Ale tak jak mówię, sprawy rozgrywały 

się wczoraj, a jak widzicie jeszcze ostatnia uchwała została dzisiaj rano uzupełniona i 

wprowadzona do porządku obrad. To tyle z mojej strony. 



   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo, może odczytam te pisma, które 

spłynęły tutaj w związku z tym projektem zmiany uchwały budżetowej. Z 31 sierpnia 2023 

roku do Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica od starosty Zarząd Powiatu Grójeckiego 

informuje, że na terenie Gminy Mogielnica planowana jest do realizacji inwestycja pod nazwą 

„Przebudowa ciągu drogi nr 1624W Mogielnica-Błędów i nr 1630W Mogielnica-Popowice''. 

Planowany całkowity koszt zadania wynosi 1000000,00 zł. Zgodnie z wcześniejszymi 

ustaleniami podział środków wygląda następująco: powiat grójecki 350000,00 zł, Gmina 

Mogielnica 650000,00 zł. W dniu wczorajszym, to jest 30 sierpnia 2023 roku, na sesji Rady 

Powiatu Grójeckiego zabezpieczone zostały w budżecie powiatu grójeckiego powyższe 

środki. W przypadku akceptacji proszę o wprowadzenie zadania, zabezpieczenie środków w 

budżecie gminy oraz przesłanie uchwały, co pozwoli na przygotowanie porozumienia i 

rozpoczęcie procedury przetargowej. 

 Kolejne pismo, które również spłynęło w dniu wczorajszym jest od Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Grójcu do burmistrza. ''Komenda Powiatowa 

Państwowej Straży Pożarnej w Grójcu zwraca się z prośbą o pomoc finansową w kwocie 

350000,00 zł na realizację zadania pod nazwą „Remont elewacji budynku komendy oraz 

nawierzchni do ćwiczeń, wymiana okien oraz zakup wyposażenia i opon do samochodów 

pożarniczych''. Komenda powiatowa wraz z jednostkami OSP w roku 2022 odnotowała 

łącznie 2518 zdarzeń. Jednym z kluczowych elementów operacyjnych komendy jest 

zabezpieczenie ratownicze terenu powiatu grójeckiego, w tym także Gminy Mogielnica. Do 

podstawowych zadań jakie wykonuje nasza formacja należy rozpowszechnianie i 

rozpoznawanie zagrożeń pożarowych i innych miejscowych zagrożeń, organizowanie i 

prowadzenie akcji ratowniczych w czasie pożarów, klęsk żywiołowych lub likwidacji 

miejscowych zagrożeń, wykonywanie pomocniczych specjalistycznych czynności 

ratowniczych w czasie klęsk żywiołowych lub likwidacji miejscowych zagrożeń przez inne 

służby ratownicze, kształcenie druhów z ochotniczych straży pożarnych z terenu powiatu 

grójeckiego, nadzór nad przestrzeganiem przepisów w przeciwpożarowych obiektach, a także 

szeroko rozumiana prewencja pożarowa w placówkach oświatowych. W roku bieżącym 

chcemy wykonać remont elewacji zewnętrznej od strony frontowej budynku naszej komendy 

ze względu, iż elewacja jest w znaczący sposób zniszczona przez warunki atmosferyczne oraz 

ptaki, które wydziobały w wielu miejscach styropian i powoduje to dostawanie się wody pod 

elewację. W ramach wsparcia planujemy również remont nawierzchni do ćwiczeń strażaków 

w ramach prowadzonego doskonalenia zawodowego, na którym również zajęcia odbywają 

strażacy OSP w ramach prowadzonych szkoleń i kursów. Dodatkowo zakupione zostanie 

wyposażenie niezbędne do prawidłowego funkcjonowania komendy w różnych sferach 

działalności, w tym także opony do samochodów pożarniczych, w których to stan bieżnika 

wymaga już wymiany, a zapewnić odpowiedni poziom bezpieczeństwa w czasie dojazdu do 

zdarzenia. Zgodnie z ustawą o Państwowej Straży Pożarnej z dnia 24 sierpnia 1991 roku 

przekazanie środków finansowych dla Komendy Powiatowej PSP odbywa się za 

pośrednictwem Wojewódzkiego Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej 

działającego przy Mazowieckim Komendancie Wojewódzkim. Pozyskane środki będą miały 

charakter pomocy celowej, a ich przeznaczenie i wydatkowanie przebiegnie na podstawie 

umowy zawartej pomiędzy samorządem, a Mazowieckim Komendantem Wojewódzkim 

Państwowej Straży Pożarnej. W związku z powyższym zwracamy się z prośbą o pozytywne 

rozpatrzenie naszego wniosku''.  

I podanie od Ochotniczej Straży Pożarnej w Dylewie do Rady Miejskiej w Mogilnicy. ''My, 

druhowie Ochotniczej Straży Pożarnej w Dylewie zwracamy się z uprzejmą prośbą o zakup 

nowego wozu bojowego marki Mercedes Sprinter. Prośbę taką motywujemy, iż mamy wielu 

młodych przeszkolonych strażaków mogących brać udział w akcjach ratowniczo-gaśniczych. 

Problemem jest 45-letni wysłużony samochód. Zdarzało się, że wiele razy podczas akcji 



odmawiał posłuszeństwa. Przykre, że zdarzyło się to także podczas pożaru we wsi Dylew i 

nie można było go uruchomić. Bardzo prosimy Szanowną Radę o przychylne ustosunkowanie 

się do naszej prośby''.  

 

   Radny Powiatu Grójeckiego Robert Lipiec: Dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, Panie 

Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni Goście, Ja chciałbym zabrać głos odnośnie 

przebudowy drogi powiatowej, relacji Mogielnica-Popowice. Chciałbym wyjaśnić jakie to są 

odcinki. I tak jak wspominałem na poprzedniej sesji, na której tutaj oczywiście byłem u 

Państwa, już trwały prace, prace moje nad zabieganiem, nad remontem tej drogi. No i z mojej 

strony, jeżeli chodzi o radę powiatu udało się zabezpieczyć środki na remont tego odcinka. 

Pragnę tutaj w tym miejscu oczywiście gorąco podziękować Panu burmistrzowi za 

zabezpieczenie również środków w budżecie gminy. I mam nadzieję, oczywiście tu zwracam 

się do Państwa z prośbą radnych, że Państwo przegłosujecie te środki na przebudowę tej 

drogi. A będzie to odcinek około kilometra od tego odcinka dobrego od strony Mogielnicy 

bodajże od momentu tam gdzieś od remizy strażackiej w kierunku Popowic gdzieś kawałek za 

skrzyżowanie zjazd na Pawłowice. Czyli ten najgorszy taki odcinek, te zakręty, które tam są 

przez miejscowość Miechowice zostanie to zrealizowane, plus jeszcze ewentualnie zatoczka 

przyprzystankowa. To jest jedna część tego zadania. I oczywiście w tym zadaniu również 

zawarliśmy uzupełnienie nawierzchni asfaltowej, tam gdzie została przerwana w 

miejscowości Główczyn, dlatego tu mamy też dwie drogi w tym podaniu wspomniane, ten 30 

metrowy odcinek, który został przerwany przez rzekę, gdzie w tym momencie jest tłuczeń i w 

tym miejscu tam też chcemy odnowić tą nawierzchnię. Do tego w miejscowości Popowice 

jest skrzyżowanie na wysokości skrzyżowaniu rozjechany, jest to skrzyżowanie i to 

skrzyżowanie również w tej inwestycji będzie zrealizowane. Na chwilę obecną tylko tyle 

środków niestety mogliśmy wygospodarować. Było to i tak powiem szczerze ciężkim 

tematem. Ponieważ jak wiecie Państwo doskonale jesteście radnymi, że już generalnie na 

przyszły rok są propozycje przedstawiane i generalnie są realizowane przez cały rok i w 

momencie kiedy jakieś zadanie wypada bądź ewentualnie nie uzyska dofinansowania, 

możemy te środki w jakiś sposób zabezpieczyć. Tutaj udało się to tak naprawdę. Nie powiem, 

że to był łatwy temat, ponieważ trzeba było po prostu pewnych argumentów użyć, aby 

ewentualnie tą drogę jako priorytetową przesunąć na ten rok, bo było tych dróg wiele. No ale 

dzięki tutaj działaniom oraz dzięki tutaj burmistrzowi, który znalazł te środki, możemy 

zrealizować to zadanie. Teraz jest wszystko w rękach Państwa. Jeżeli Państwo przegłosujecie 

pozytywnie, no to będziemy realizować myślę, że jeszcze w tym roku.  Dziękuję bardzo. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Dziękuję bardzo Panie Robercie za uzupełnienie. 

Szanowni Państwo, ja też tutaj korzystam z obecności radnego powiatowego. Panie Robercie, 

gdyby jeszcze powiat dysponował jakimiś środkami, bardzo proszę dawać nam znać na 

bieżąco, bo być może jeszcze byśmy jakiś kawałek tego odcinka dalej spróbowali 

kontynuować. Oczywiście też w ramach możliwości finansowych naszego budżetu. 

 

   Radny Edward Kieszek: Ja mam pytanie dotyczące dofinansowania Komendy Powiatowej 

Straży Pożarnej w Grójcu. Czy wiadomo Panu burmistrzowi do ilu gmin straż pożarna 

zwróciła się z prośbą o pomoc? 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Ja udzielę odpowiedzi, bo akurat też jestem 

pracownikiem komendy powiatowej. Oczywiście burmistrz też wie, bo Pan komendant 

powiatowy, młodszy brygadier Marcin Błoński był u Pana burmistrza na spotkaniu. Jeździ 

komendant powiatowy po wszystkich wójtach i burmistrzach na terenie powiatu grójeckiego, 

łącznie ze starostwem powiatowym i starostą. Od starosty również otrzymujemy pomoc. 



Budynek komendy jest budynkiem już,  ale ma ponad 15 lat eksploatacji, a ponad 20 od 

momentu, kiedy zaczęto wykonywać budowę i po prostu wymaga nakładów finansowych. I 

ten rok jest takim, w którym staramy się z wielu gmin pozyskać środki finansowe na remont 

budynku. Współpraca z komendą powiatową, co pewnie i zapewne Pan burmistrz też 

potwierdzi, jest na bardzo wysokim poziomie. W ostatnim okresie na teren naszej gminy 

dzięki pomocy dużej i współpracy dobrej pomiędzy burmistrzem, a komendantem oraz 

jeszcze szeregiem, gronem licznych osób udało się pozyskać do jednostki OSP Kozietuły, 

która jest w Krajowym Systemie Ratowniczo-Gaśniczym samochód bojowy, średni samochód 

ratowniczo-gaśniczy. Dzięki też temu mamy oszczędności w budżecie, ponieważ mieliśmy 

problem w jednostce OSP Tomczyce z samochodem i z jednostki z Kozietuł będzie 

przekazane już na stałe samochód do Tomczyc. Dzięki temu kolejna jednostka na terenie 

naszej gminy będzie również miała sprawny samochód bojowy. Więc ta współpraca na wielu 

płaszczyznach pomiędzy tutaj urzędem gminnym, pomiędzy samorządem, a Komendą 

Powiatową i Państwową Strażą Pożarną układa się na bardzo wysokim poziomie. Ale to 

wsparcie i to pismo o podobnej treści nie trafiło tylko do naszej gminy, ale także do każdej 

innej gminy na terenie powiatu. Dziękuję. 

 

   Radny Edward Kieszek: Jeszcze mam takie pytanie na temat tego samochodu do Dylewa. 

No bo tu środki, które są zabezpieczone na ten pojazd to wskazują na to, że to raczej pojazd 

nie będzie jakiś młody. Czy będzie dotacja na ten pojazd? 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Więc to będzie nowy samochód. To jest program o 

zakup nowego samochodu bojowego marki Mercedes Sprinter. Na samym początku też, tak 

jak mówię, z tego pośpiechu nie powiedziałem Państwu, po sesji tej, która była w tym 

tygodniu, wpłynęły środki, które starałem się odzyskać z VAT-u. Też nawet nie wiem, jak 

wam na sesję ogłosić, bo po sesji dopiero one wpłynęły na konto gminy. Starałem się w tym 

roku o odzyskanie po raz kolejny VAT-u i odzyskaliśmy 1544000,00 zł. A jest tam gdzieś 

napisane nawet, tak? No 1550000,0 zł chyba. Więc z tego co tutaj macie w tej uchwale, to 

1460000,00 zł właśnie rozdysponowujemy z VAT-u. Gdyby nie było tych środków, to też jest 

jak gdyby problem. Też ta informacja wpłynęła po sesji. Nie będę już dzwonił do każdego z 

radnych i mówił, że wpłynęły pieniądze po, tylko pojawiły się jak gdyby zapotrzebowania. I 

stąd, tak jak mówię, jednostka OSP Dylew rzeczywiście ma stary samochód. Zresztą 

bywałem na spotkaniach strażackich, opisywali jaka jest sytuacja. Tam u nich najczęściej 

dzieją się pożary związane z podpalaniem takiej dużej działki, która jest zarośnięta 

chwastami. I myślę, że ten samochód będzie dla nich odpowiedni, bo jest to lekki samochód, 

czyli tak jak pisze Mercedes Sprinter, mniej więcej tak to wygląda. Rzeczywiście będzie 

rozpisany przetarg. Może to będzie, nie wiem, nie Mercedes tylko jakakolwiek inna marka,. 

Ale taką ofertę straż tutaj znalazła. Byłem cały czas w kontakcie z prezesem, z Panem 

Jackiem Marcem. I on tutaj ze mną prowadził bezpośrednio cały czas rozmowy, rozmawiał 

również ze strażakami. Bo tak jak mówię, jest to samochód lekki. Ale proszę go nie mylić z 

takim samochodem lekkim, jaki ma OSP Mogilnica. Ponieważ będzie zabudowany, on będzie 

miał 1000 litrów, także przy obecnych środkach, jakie się stosuje, dodatkach, to te 1000 

litrów wystarczy na pierwsze uderzenie. No a potem to oczywiście jest podłączenie do 

istniejącego wodociągu. W miejscowości Dylew jest wodociąg. Więc to na pierwsze 

uderzenie myślę, że ten samochód jest dobrym rozwiązaniem. A ponieważ pojawiły się 

środki, no to myślę, że prezes tutaj, może brzydkie określenia, ale skorzysta z tej sytuacji albo 

wykorzystał tą sytuację. No i te środki rozdysponujemy. Straże są, straże działają, najlepiej 

żeby nie jeździły, ale jak już będą jechały, to żeby rzeczywiście ten samochód odpalił i mógł 

dojechać i, że tak powiem, podjąć działania. Będzie również dobry do działań drogowych, bo 

jest to szybki samochód, sprawny, nieduży, więc myślę, że tutaj zadziała. I myślę, że to jest 



dobre rozwiązanie. Nie mamy samochodów ciężkich, mamy samochody średnie. Samochody 

średnie, no na przykład dla Tomczyc, on nie byłby dobrym rozwiązaniem, no bo samochód w 

Tomczycach musi jechać w łąki i tam jest problem tych domków letniskowych, tam nie ma 

wodociągu. W związku z tym, jak gdyby takie uderzenie i wykorzystanie go byłoby 

trudniejsze. Na terenie Dylewa jest woda, jest samochód, mogą skorzystać. Myślę, że mogą 

tutaj aktywnie działać, gdyby doszło nie daj Boże do jakiegokolwiek zdarzenia. Przy okazji 

dyskusji na temat wsparcia państwowej straży. Proszę Państwa, ta współpraca układa się od 

samego początku, od ponad 25 lat mojego urzędowania zawsze dobrze, ale trzeba sobie 

zdawać sprawę z jednej rzeczy. Państwowa straż, policja, to są instytucje państwowe, żyjące 

na garnuszku państwa. Samorząd jest oddzielną instytucją. Staram się to zawsze 

wytłumaczyć. To jest taki podział władzy w kraju. Co prawda w tym roku straciliśmy, 

zgodnie z analizą, jaką mi przedstawiała Pani skarbnik, chciałem powiedzieć, że udziały w 

PIT w Gminie Mogielnica w tym roku zmniejszone. Straty w PIT-cie to jest 3500000,00 zł 

prawie. Także mamy o 3500000,00 zł mniej. A na oświatę wiadomo, jak środki wydajemy, 

jakie tutaj są potrzeby. Więc ta współpraca z byłym komendantem Wichowskim, z obecnym 

komendantem, myślę, że obecny komendant też przyczynił się do tego, że ten samochód 

znalazł się na terenie OSP Kozietuły. Mówię o tym samochodzie, który został przekazany w 

ubiegłym tygodniu. Bez pozytywnej opinii komendanta powiatowego pewnie też byłby 

problem, bo decyzje zapadają, jak sobie zdajecie sprawę, wyżej. Ale komendant powiatowy 

jest komendantem powiatowym i na pewno wpływ ma na te decyzje. I stąd myślę, że 

przekazanie tych 350000,00 zł, zwłaszcza że pojawiły się środki, zostaną zagospodarowane, 

rozliczone w tym roku, jest jak najbardziej słuszne. 

 

   Radny Bogdan Sawicki: Czyli rozumiem, że rozdysponowanie tych funduszy nastąpiło poza 

Radą Miejską? Nie było żadnej Komisji Budżetowej, która by to ustalała, czy na pewno na to 

damy pieniądze, czy na coś innego, tak? To po prostu była decyzja Pana burmistrza, a my 

mamy tylko to zaklepać. Dziękuję. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Proszę Państwa, wydaje mi się, że dość wyraźnie 

tłumaczyłem, że pieniądze pojawiły się po sesji. Sesja była we wtorek, tak? Tak. Pisma 

wpływały czwartek, piątek. To co, dzisiaj rano miałem zwołać komisję, a następnie dopiero 

sesję? Od 3 jestem na urlopie września. Wracam 13. W pracy będę 14 września. Jeżeli chodzi 

o nawierzchnie asfaltowe, trzeba rozpisać przetarg, wybrać wykonawcę. Nie wiadomo, czy 

się wybierze wykonawcę. I to jest sytuacja taka, że skorzystałem z przywileju, jakim jest. Nie 

burmistrz dzieli, tylko rada dzieli w tej chwili uchwałą. To jest tylko moja propozycja, Panie 

Sawicki. Drugą kadencję Pan jest, ale nie jest Pan w stanie tego nadal zrozumieć. Decyduje 

rada i w tej chwili będziecie głosować. Możecie przegłosować, a możecie odrzucić. Nie ja 

dzielę środki, tylko wy. 

 

   Radny Edward Kieszek: W powiecie jest 10 gmin, chyba. Jeszcze się nie mylę, tak? Jeżeli 

każda gmina da po 350000,00 zł to jest 3500000,00 zł. To jest ogromna kupa pieniędzy. 

Dlatego składam wniosek formalny o obniżenie dotacji dla Komendy Straży Pożarnej w 

Grójcu. Gmina nasza ma również ogromne wydatki, ogromne potrzeby. Ciągle słyszymy, że 

nie ma pieniędzy na to, nie ma pieniędzy na to. Radni składają różne wnioski. Wnioski ich 

upadają. Dlatego proponuję tylko jak innymi laty przekazywane było 20 000,00 zł, 30 000,00 

zł na pomoc na zakup wyposażenia różnego rodzaju sprzętu. Remont budynku uważam, że to 

nie jest nasz problem. Składam wniosek o powiedzmy dofinansowanie w wysokości 50 

000,00 zł. Jeżeli 10 gmin dołożyłoby po 50000,00 zł, mamy 500000,00 zł. Remont można 

przeprowadzić jak się należy. 

 



 

 

Burmistrz Sławomir Chmielewski: Oczywiście nie zarzucam radnemu Kieszkowi niewiedzy, 

tylko po prostu nie jest w stanie uczestniczyć we wszystkich spotkaniach, w których ja 

uczestniczę. W ubiegłym roku Państwowa Straż w Grójcu pozyskała środki z dwóch gmin. 

Jeśli się nie mylę, to była Gmina Chynów i Grójec. Do nas się nie zwracała. W tej chwili ma 

właśnie takie potrzeby. Chciałem powiedzieć Panu, że w tej chwili służby mundurowe w 

Polsce piszą do Gminy Mogielnica wnioski o przesunięcie płatności za prąd i za gaz. Środki 

zostały tak ograniczone, że oni są na, nie wiem jak to jeszcze nawet określić, na kroplówce. 

Nie wiem, jak przetrwają do końca roku. W przyszłym roku budżet państwa musi zaciągnąć 

225000000000,00 zł na spłatę długów. Budżet państwa nasz, polski. Co się będzie działo w 

przyszłym roku? Nie wiemy oczywiście. Ale proszę zrozumieć, że służby mundurowe, 

państwowa straż, i policja niestety nie mają żadnego wpływu, nie pójdą do komendanta 

głównego czy do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji i powiedzą. Bo Pan 

przewodniczący rady tu nie powiedział, ale Pan komendant u mnie był i mówi ''Panie 

Burmistrzu, mamy aluminiowe okna, jednoskrzydłowe, które wypadają z ram. Była ich 

renowacja, wypadają z ram''. Ramy aluminiowe, okna plastikowe, nie dzielone, tylko jedno 

okno. No chyba uwzględniając na to, że do każdego pożaru tutaj przez teren gminy jedzie 

samochód państwowej straży, bo oprócz ochotników oczywiście dojeżdża samochód 

państwowej straży, powinniśmy zadbać. Oni po prostu nie mają pieniędzy. To nie jest tak, że 

komendant wystąpił do wszystkich 10 gmin. Występuje w zależności od potrzeb. Do nas 

występuje w jednym roku, w innym. W tym roku do każdej? O, nawet przewodniczący mówi, 

że w tym roku do każdej. Ale pamiętam w ubiegłym roku występował, nie występował do 

nas. To nie jest tak, że każdego roku po prostu występuje. Ale oczywiście wolą radnych jest 

głosować. Na tym kończę swoje uzasadnienie. 

 

   Radny Piotr Radecki : Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, ten punkt właśnie mnie 

nurtuje też, bo te 350000,00 zł uważam, to jest za dużo. Popieram tutaj Edwarda, że w tym 

momencie to powinno być w ten sposób. I owszem, ja bym osobiście te pieniądze przeznaczył 

te 300000,00 zł na którąś z naszych jednostek, bo oni też potrzebują pieniędzy. I myślę, że to 

by było naprawdę w porządku. Bo jeżeli mówimy, że nie mamy pieniędzy, że musimy 

oszczędzać, chociażby Szkoła w Kozietułach ma płacić czynsz, bo nie mamy pieniędzy, 

wydaje mi się, że to jest po prostu bezcelowe. Jak ten pierwszy punkt, super, droga, do 

Dylewa samochód dwoma rękoma. Ale tutaj te 350000,00 zł za dużo. Tym bardziej, że 

powiem tak, bez urazy do kolegi Grzegorza, jak się pali las, to czerwone hełmy przyjeżdżają 

podpisać papiery. Przeważnie tak jest. A chłopaki z naszych OSP, oni gaszą, skaczą po 

krzakach. Dzięki. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Może najpierw ja troszkę w ramach imienia obrony 

Państwowej Straży Pożarnej. Bo, Panie Piotrze, podejrzewam, że gdybyśmy byli bliżej 

Nowego Miasta czy Mogielnicy jako Komenda Powiatowa Straży Pożarnej, to byśmy byli 

pierwsi na miejscu. I nie jest prawdą, że przyjeżdżamy tylko podpisywać i zbierać 

dokumenty, bo przy licznych działaniach jest Pan leśnikiem, więc doskonale Pan wie na 

terenie Gminy Nowe Miasto czy nawet na terenie Gminy Mogielnica, czy to są Lasy 

Państwowe czy prywatne, Państwowa Straż Pożarna prowadzi efektywne działania i przede 

wszystkim bierze na swoje barki kwestie związane z podejmowaniem decyzji i z kierowaniem 

działaniami, co nie jest łatwym zadaniem. Oczywiście zasoby ludzkie mamy bardzo 

ograniczone, bo codziennie na dyżurze jest tylko 7 strażaków. Gdyby nie pomoc 

Ochotniczych Straży Pożarnych, to jak najbardziej zgadzam się, Państwowa Straż Pożarna 

byłaby niewydolna. Nawet w sytuacji dwóch prostych zdarzeń w dwóch częściach powiatu, 



tak, czy w dwóch różnych miejscach. Więc na pewno przy każdym większym zdarzeniu 

współpraca jednostek OSP i Państwowej Straży Pożarnej jest na wysokim poziomie. Dzięki 

temu ten system bardzo dobrze funkcjonuje. Nie jest, Szanowni Państwo, to łatwa decyzja na 

pewno dla Państwa. Ten wniosek on też się nie bierze z powietrza. Komendant powiatowy 

prowadzi szeroko zakrojone zabiegi i w komendzie wojewódzkiej i w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i wśród wójtów, burmistrzów na terenie gminy i u starosty i 

stara się pozyskać jak najwięcej środków. Mamy taki plan, żeby dokonać kompleksowego 

remontu budynku. Bo w latach poprzednich te remonty, które były prowadzone, to były to 

takie delikatne remonty, które tak naprawdę nie przynoszą wymiernego efektu. Oczywiście 

jest to spowodowane sytuacją, w jakiej jesteśmy, tak? Nie ma pieniążków na zapłacenie 

rachunków za prąd, za gaz, za wodę. Na szczęście nie są to duże rachunki, więc sobie z tym 

radzimy. Tak jak tutaj powiedział Pan burmistrz, my możemy jeździć, prosić. Gdyby nie 

pomoc tak naprawdę samorządów, firm, instytucji, powiatu i innych osób, które pomagają 

Państwowej Straży Pożarnej, ona nie byłaby w stanie funkcjonować. Więc myślę, że z tego 

też tytułu komendant powiatowy, będąc na rozmowach z burmistrzem, takie też pismo złożył. 

 

   Radny Piotr Radecki:  Żeby to źle nie wybrzmiało, Panie Grzegorzu, bo ja nie ujmuję. 

Mamy naprawdę bardzo dobrą straż pożarną zawodową w Polsce. Świadczą chociażby te 

wypady na przykład do Grecji czy gdzieś. Także mamy i logistycznie i sprzętowo jedną z 

lepszych chyba w Europie. Ale mimo wszystko w dalszym ciągu twierdzę, że te pieniądze 

powinny zostać w gminie. 50000,00 zł, tak jak Pan tutaj Edward powiedział a propos (...) Ja 

mam doświadczenie. Dzisiaj mija moje 35 lat w lasach. Parę pożarów tutaj przeżyłem. I 

generalnie, owszem tak. Ale dlatego tak jak Pan mówi, że wy jesteście daleko, więc tutaj ci na 

miejscu, oni tutaj od razu reagują. I często jest tak, że z mojego doświadczenia, mam dobre 

stosunki, jak oni przyjadą na przykład od was z zawodowej straży, ale mimo wszystko oni są 

już dopiero na końcu tutaj u nas. Owszem, tam. Bliżej tak. Nie mówię o takich pożarach, jak 

ostatnio było na Nowym Mieście, że tam się paliło 100 hektarów. No bo to już w ogóle to są 

ten (...) Ale generalnie, nie wiem, tak jak tutaj Edward mi podpowiada, może gdyby chcieli 

kupić samochód bojowy nowy, jakiś super. Ale elewacja, to tak mi to się średnio podoba. 

Dziękuję. 

 

   Radny Jerzy Marczak : A ja z zapytaniem. Na tor przeszkód przesunęliśmy pieniążki na 

szkołę, prawda? Na to wydarzenie i tak dalej. Czy moglibyśmy teraz przesunąć z tych 

pieniążków na ten tor przeszkód? Bo to było przesunięcie. Należałoby naprawdę wrócić do 

tego tematu. 

 

   Burmistrz Sławomir Chmielewski: Proszę Państwa, znów niestety powiem, że różnimy się 

wiedzą 25 lat obserwowania jednostek i zdarzeń, które co 5 minut się pojawiają. Gdybyście 

25 lat jeździli, oczywiście nie mieliście takiej przyjemności, po jednostkach Ochotniczych 

Straży Pożarnych i byście zobaczyli, jak pojawiają się i jak znikają młodzieżowe drużyny, to 

byście powiedzieli ''No, Panie Burmistrzu, może jednak się zastanowimy''. I ja z tego powodu 

niestety nadal odsuwam to zadanie. Z jakiej przyczyny? Drużyny młodzieżowe pojawiają się 

wtedy, kiedy jest otwarcie remizy strażackiej, wtedy kiedy jest przekazanie samochodu. Za 

rok, za dwa ich po prostu nie ma. I kupić ten sprzęt oczywiście jak najbardziej, bo jest 

potrzebny. Kupić trzeba dużo. Tu każdy z was by zgłosił mnóstwo potrzeb. Możemy to kupić 

wtedy, kiedy będzie dotacja. Dotacja była w tej chwili i też w tym tygodniu, też po sesji 

przyszło pismo z Urzędu Marszałkowskiego, że dostaliśmy 40000,00 zł na zakup sprzętu dla 

jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych. 40000,00 zł mamy dołożyć swoich środków. Czyli 

za 80000,00 zł dokupimy sprzętu. Ale tam z kolei jest wyraźnie napisane, to ma być na 

umundurowanie. W tej chwili nie chce strażak zakładać munduru po kimś, kto był w 



poprzedniej akcji. Jak był w poprzedniej akcji, wiadomo, czy to spocony, mundur używany, 

bojowy itd. Nie chcielibyście zakładać po kimś pewnie butów, ubrań itd. I stąd tych, powiem, 

zabawek, tak bym to określił, torów przeszkód, mundurów dla drużyn młodzieżowych, 

kobiecych, męskich, niestety odkładam. Może zróbmy w ten sposób, niech ta drużyna się 

rzeczywiście utrzyma rok, dwa, trzy, cztery lata. A nie pięć minut, już kupujemy. Bo ktoś 

powiedział ''Dobra, kupujemy sprzęt bo jest, a burmistrz nie chce go kupić''. Okej, będzie 

dotacja, to go kupimy. Nie chcę wszystkiego mówić. Więc jeszcze mam taką prośbę do 

przewodniczącego rady. Prośba o pięć minut przerwy w sesji, dobrze? 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Witam ponownie Państwa. Szanowni Państwo, radny 

Edward Kieszek złożył wniosek o obniżenie tej dotacji dla Komendy Powiatowej i 

Państwowej Straży Pożarnej do 50000,00 zł. Więc bardzo proszę kierownika Biura Rady o 

wprowadzenie głosowania nad wnioskiem formalnym i po głosowaniu nad tym wnioskiem 

formalnym przystąpimy do głosowania w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmniejszenia dotacji dla KP PSP w Grójcu do kwoty 50 000 zł..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

PRZECIW (9) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 



 

   Radny Edward Kieszek: To może do Pana Roberta. Dlaczego przykładowo zawsze zadania 

były realizowane 50 na 50? Dlaczego tym razem jest inna proporcja? 

 

   Radny Powiatu Grójeckiego Robert Lipiec: Szanowny Radny, dlaczego inne proporcje. Tak 

jak już wspomniałem, wszystkie zadania w powiecie mają pewne priorytety i są uzależnione 

tak naprawdę w dużej mierze od formy i wielkości finansowania. Jak też wspomniałem 

zadania na ten rok już były, że tak powiem zaplanowane i w momencie kiedy załóżmy 

wyskakuje jakieś zadanie ze względu na przykład niemożliwości pozyskania dofinansowania 

bądź ewentualnie za wysokiej kwoty, która wynika z przetargu, my mamy możliwość 

przeniesienia tych środków na inne zadania, które tak naprawdę czekają w kolejce. No i teraz 

argument. Potrzebne są argumenty. No i właśnie argumentem było to, że im większy wkład 

gminy, to zadanie jako pierwsze wchodzi w kolejkę. Takie są zasady u nas w powiecie. 

Dlatego taka forma finansowania. Dziękuję. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Ja się, Szanowni Państwo, cieszę, że jak się zrodzą 

jakieś pomysły na temat remontu dróg powiatowych, to naszemu radnemu powiatowemu jest 

jeden tak naprawdę, który działa z terenu naszej gminy, udaje się pozyskać i przekonać 

swoich kolegów i koleżanki w radzie powiatu do tego, żeby poparli jego wniosek, tak. Bo to. 

jeden radny, a okazuje się, że potrafi przekonać przynajmniej te 50% plus jeden, żeby poparli 

jego wniosek i żeby takie zadania były realizowane. Wiecie, Szanowni Państwo, ja myślę, że 

gdyby powiat miał tych pieniędzy wystarczająco, to w ogóle byśmy nie dokładali do dróg 

powiatowych, tak. Natomiast no realia są, Szanowni Państwo, takie jak Państwo widzicie. 

Chcemy robić i działać, więc dorzucamy tych pieniążków, dokładamy na rzecz tego, że kto 

korzysta z tych dróg? No nasi mieszkańcy. A te drogi powiatowe na terenie gminy to są 

przede wszystkim te główne magistrale, którymi przemieszcza się największa liczba 

mieszkańców. Przystępujemy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Grójeckiego. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, Edward 

Kieszek, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Jerzy Marczak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Radecki , Bogdan Sawicki  

NIEOBECNI (2) 

Piotr Nejman, Włodzimierz Wasiak 

 

6. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 

   Radna Agnieszka Malinowska: Ja bym chciała podziękować w imieniu swoim i strażaków 

oczywiście za zakup tego samochodu radnym i Panu burmistrzowi. Dziękuję bardzo. 

 

   Radny Powiatu Grójeckiego Robert Lipiec: Szanowni Państwo, oczywiście w imieniu 

Zarządu Rady Powiatu Grójeckiego, w imieniu swoim, pragnę Państwu bardzo serdecznie 

podziękować za przegłosowanie tej inwestycji. Dziękuję tutaj Panu burmistrzowi, że znalazł 



te środki w takiej kwocie, żeby dofinansować to zadanie. Myślę, że tak naprawdę będą 

wszyscy zadowoleni, zarówno my jako ludzie, którzy pracują na rzecz mieszkańców, jak i 

mieszkańcy, którzy korzystają na co dzień z tej drogi. Dziękuję Państwu bardzo serdecznie. 

 

7. Sprawy mieszkańców. 

 

   Sołtys wsi Gracjanów Kazimierz Puta: Nie muszę się przedstawiać chyba. Ja spośród wielu 

takich ważniejszych może problemów prosiłbym, korzystając, że jest tu prawie cała rada, 

Panie Burmistrzu, ten skrót na Gracjanowie, jeśli można by było coś z tym zrobić, bo jest 

fatalnie, a pory raczej takie będą już mokre. Tam skrót Tu droga wyrównać chociaż, 

utwardzić jakoś tam. Jeśli można by było, to bardzo proszę. Tak, tutaj kwestia kawałka 

wąwozu. Wąwóz, wąwozem. No ale tam dalej jak później jedziemy (...) Jak to powiedzieć? 

Na drugą stronę Gracjanowa, Odcinki Dylewskie. Tu jest taka prośba z mojej strony. 

Dziękuję. 

 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski: Szanowni Państwo, tutaj taka informacja. W 

momencie kiedy będzie kładziony asfalt pomiędzy Dębnowolą, a Borowem, to pewnie przez 

Gracjanów będą jeździły też większa liczba samochodów, to też będzie trzeba po prostu na to 

zwrócić uwagę. Wiemy dokładnie, kiedy będzie startowała ta inwestycja? 

 

   Radny Powiatu Grójeckiego Robert Lipiec: Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o Borowe, to 

inwestycja już wystartowała tak naprawdę. Została zrealizowana pierwsza część, czyli 

chodnik przy szkole w Borowem. I już rozpoczęły się prace pogłębiania pasa drogowego i 

podbudowania tej części, która ma być dobudowana, poszerzenie, tak, te pół metra. Bo cała 

droga tam w okolicach pięciu metrów, będzie poszerzana do pięciu metra i w tym momencie 

już się rozpoczęły prace tak naprawdę budowlane, przebudowy. Na kiedy zaplanowano 

kładzenie asfaltowej nawierzchni, tego dokładnie nie wiem, bo to też nie będzie wynikało z 

prac, jak tam pogoda pozwoli. Niemniej jednak prace już się rozpoczęły, bo sam nawet 

zaglądam od czasu do czasu na te inwestycje i już widziałem, że tam koparka pracuje, 

wykopuje te właśnie doły pod przebudowę. Jeszcze w sprawie mieszkańców. Bo tutaj 

zgłaszano mi na ostatniej sesji kilka sytuacji odnośnie odkrzaczenia dróg. Szanowni Państwo, 

jeżeli chodzi o odkrzaczanie dróg na drogach powiatowych, to generalnie jest to zadanie, 

które jest realizowane w okresie zimowym. Oczywiście interwencyjne potrzeby w miejscach, 

gdzie ewentualnie są zagrożenia dla ruchu drogowego, takie jak skrzyżowania, jakieś łuki i 

tak dalej, jak najbardziej doraźnie Powiatowy Zarząd Dróg jest to w stanie zrobić. Niestety 

takie odkrzaczania przydrożne, no to jest to czas realizacji i to jest okres zimowy, dlatego że 

Powiatowy Zarząd Dróg no niestety nie ma takiej mocy przerobowej, żeby jednocześnie i 

naprawiać drogi i wycinać krzaki i robić inne zadania, które ma tam w swoim zakresie. Także 

oczywiście tutaj już te dwie drogi Miechowice i Tomczyce zostały zgłoszone. I mam tutaj 

informację, że w przyszłym tygodniu prawdopodobnie się pojawi ktoś i tam to skrzyżowanie 

odsłoni. Tak samo jest również w Miechowicach. Niemniej jednak chciałbym, żeby też 

Państwo wiedzieli, jak ta sprawa po prostu wygląda. Jeżeli są zagrożenia na jakichś 

skrzyżowaniach, te krzaki faktycznie wrastają, że nie widać jak się wyjeżdża, to wtedy prośba 

o zgłaszanie. Oczywiście jak najszybciej postaram się tą interwencję podjąć. Niemniej jednak 

jeżeli chodzi w ciągach drogowych, no to to jest okres zimowy już. Także proszę uzbroić się 

w cierpliwość ewentualnie i wtedy zgłaszać sobie już przed okresem zimowym. Dziękuję. 

 

8. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski: Ja również jeszcze w imieniu komendanta powiatowego 



chciałbym również wszystkim radnym, którzy poparli ten wniosek z komendy powiatowej 

podziękować za zrozumienie potrzeb. Chciałbym także przekazać informację. 3 września 

przed godziną 10.00 dożynki powiatowe w miejscowości Lewiczyn. Jeżeli ktoś chciałby 

wziąć udział, to pewnie i w imieniu starosty i organizatorów zapraszamy. 10 września pod 

pomnikiem u nas w Mogielnicy będą obchody. Najpierw będzie akademia w GOK-u, w 

Domu Kultury, później będzie przemarsz pod pomnik, złożenie wiązanek i później msza za 

ojczyznę w związku z napaścią Niemiec Hitlerowskich 84. rocznicą, o ile się nie mylę, 

napaści Niemiec Hitlerowskich na Polskę. I chyba tyle z takich bieżących rzeczy, Szanowni 

Państwo. W takim razie zamykam LXXIX sesję Rady Miejskiej w Mogielnicy. Życzę 

Państwu miłego dnia. Wszystkiego dobrego. Pozdrawiam. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował               Sekretarz obrad                     Przewodniczący obrad 

 

Grzegorz Frasoński     Halina Budzik      Grzegorz Michalski 


